
Geachte Dames en heren, 
Bijgaand zend ik u de tekst van mijn inspraakronde. 
Ik vind het betreurenswaardig dat zonder deugdelijke onderbouwing de locatie op het 
sportpark van tafel wordt geveegd. 
Zonder onderzoek wordt gezegd dat er niet gebouwd kan worden, dat is flauwekul, overal 
kan gebouwd worden. 
En er ontstaat door een parkeerdek onder de hal zoals ik al meerdere keren heb 
aangegeven, juist meer ruimte op het sportpark. 
Ik blijf erbij dat B&W daar gewoon niet wil bouwen en liever veel geld uitgeeft door op het 
Marijkeveld te bouwen. 
 
We gaan zeker er werk van maken om dit wel te laten onderzoeken. 
 
Met vriendelijke groet 
Namens bewonersbelangen buiten de vesting 
 


